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PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSSTÄMMAN I 

KÄRRBACKSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

2021-08-08 

 

Plats: Folkets Hus i Kärrbackstrand 

Antal närvarande: 20 personer varav 12 röstberättigade + tre inlämnade 

fullmakter. 

 

§ 1. Ordförande Lars Gylterud hälsade alla välkomna till årets stämma och 

förklarade den för öppnad. Redogjordes även för omständigheterna till den 

senarelagda stämman. 

§ 2. Till ordförande för stämman valdes Lars Gylterud och till sekreterare 

Christer Ångström. 

§ 3. Till justeringsmän valdes Peter de Mare´ och Anna Eskilssson. 

§ 4. Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till dagordning. 

§ 5. Kassören redogjorde för hur och när kallelsen skickats ut. Stämman 

konstaterade att kallelsen skett i enlighet med stadgarna. 

§ 6. Styrelsen redovisade förändringarna i andelsförteckningen. Strandberget 

2:14 går från fritidsboende till permanentboende. Lövberget 1:81 går från 

permanentboende till fritidsboende. Totalt antal andelar efter dessa justeringar 

uppgår till 3 570,5 andelar vilka ligger till grund för årets uttaxering. Genom 

avprickning av närvarande samt insamlande av fullmakter justerades stämmans 

röstlängd. Stämman godkände röstlängd och andelsförteckning. 

§ 7. Styrelsen föredrog verksamhetsberättelsen samt den ekonomiska 

redogörelsen varefter stämman beslutade att lägga dessa till handlingarna. 

§ 8. Revisionsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna. 

§ 9. Stämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2020. 

§ 10. Styrelsen föreslog oförändrade arvoden för 2021. Stämman beslutade i 

enlighet med styrelsens förslag. 
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§ 11. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat för 2021 föredrogs. 

Förslaget baseras på en uttaxering om 45 kr/andel i enlighet med upprättad 

debiteringslängd. Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till 

inkomst- och utgiftsstat. Beslutades också att sista betalningsdag för 2021 års 

uttaxering är den 31 oktober 2021. 

§ 12. Val av två styrelseledamöter på två år, varav en som ordförande på ett år. 

Till styrelseledamöter på två år valdes Martin Midthun och Joakim Ångström. 

Martin Midthun valdes till ordförande på ett år. 

§ 13. Val av två styrelsesuppleanter på ett år. Till styrelsesuppleanter på ett år 

omvaldes Mathias Berglund och Hans Morgansson. 

§ 14. Val av två revisorer på ett år. Till revisorer på ett år omvaldes Anna-Karin 

Hallgren och Annika Jonsson. 

§ 15. Val av en revisorssuppleant på ett år. Till revisorssuppleant på ett år 

omvaldes Barbro Johansson. 

§ 16. Val av vägtillsynsman på ett år. Till vägtillsynsmän valdes Peter de Maré 

och Christer Ångström. 

§ 17. Val av valberedning. Stämman beslutade att välja Lars Gylterud till 

valberedning på ett år. Styrelsen biträder Lars i valberedningsarbetet. 

§ 18. Inkomna motioner. Antecknades att inga motioner inkommit. 

§ 19. Styrelsen gjorde en delrapportering av hur den nya plogningspolicyn 

fungerat under den första säsongen. Såvitt styrelsen kunnat konstatera har den 

fungerat väl. Några negativa synpunkter har inte inkommit till styrelsen, inte 

heller nu på stämman. Åtgärden har även hållit sig inom beräknat 

kostnadsspann. 

§ 20. Styrelsen informerade stämman om den kommande fiberdragningen som 

berör föreningens vägnät. De vägdelar som i nuläget förväntas bli berörda är 

främst sträckan Örån och söder ut till Vallheden samt Strandbergsvägen. 

Grävningen inne på enskilda fastigheter är reda påbörjad. Vad gäller själva 

stamledningen beräknas dessa arbeten påbörjas i början på september. 

Föreningen erhåller för sin medverkan viss ersättningen enligt fastlagd mall 

efter att slutbesiktning skett. 

§ 21. Rörbron vid Örån. Vid föregående årsstämma utlovades att styrelsen till 

denna stämma skulle lämna ett förslag på hur rörbron skulle kunna 
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åtgärdas/bytas ut. Även en kostnadsberäkning skulle presenteras. Förändrade 

förutsättningar på grund av att det numera saknas permanentboende norr om 

Örån har medfört att styrelsen beslutat att ånyo hänskjuta frågan till stämman 

för att göra ett omtag i arbetet med rörbron. Styrelsen förslag är att bilda en 

arbetsgrupp för att hantera arbetet med rörbron. Arbetsgruppen föreslås bestå 

av Lars Gylterud, Olle Adolfsson och Christer Ångström. Styrelsen kan föreslå 

ytterligare personer. Uppdraget består av att lämna förslag på typ av 

bro/trummor samt en kostnadsberäkning. Stämman godtog förslaget. 

§ 22. Övriga frågor: 

1. Information om två vägskador på Lövbergsvägen som ska åtgärdas av 

Stora Enso respektive Siljan Såg AB. 

2. Inköp av tre sandlådor för halkbekämpning utefter vägnätet. 

3. Inköp av trafikmärken, M-skyltar samt två varningsskyltar. 

§ 23. Stämmoprotokollet kommer att som vanligt skickas ut i samband med 

uttaxeringen. Protokollet kommer även att finnas tillgängligt på hemsidan, 
Kärrbackstrands Samfällighetsförening (karrbackstrand.se) 

§ 24. Nästa årsstämma kommer att äga rum den 8 maj 2022 klockan 14.00 i 

Stranna Folkets Hus. 

§ 25. Ordföranden tackade stämmodeltagarna för visat intresse och förklarade 

mötet för avslutat. De avgående styrelseledamöterna Lars och Christer tackade 

för de gångna åren och önskade den nya styrelsen lycka till. 

 

 

Vid protokollet    Ordförande 

 

Christer Ångström    Lars Gylterud 

 

Justeras: 

 

Peter de Maré    Anna Eskilssson 

 

https://karrbackstrand.se/

